

智能手表 使用说明书  请仔细阅读本说明书，以便正确使用本产品。	重要提示 1. 本产品为智能手表，使用时请确保电量充足。 2. 本产品支持多种运动模式，使用时请根据实际情况选择合适的模式。 3. 本产品支持多种健康监测功能，使用时请确保佩戴准确。 4. 本产品支持多种社交功能，使用时请确保网络畅通。 5. 本产品支持多种天气功能，使用时请确保网络畅通。 6. 本产品支持多种闹钟功能，使用时请确保闹钟响起时能及时醒来。 7. 本产品支持多种提醒功能，使用时请确保提醒及时。 8. 本产品支持多种消息推送功能，使用时请确保消息推送及时。 9. 本产品支持多种应用下载功能，使用时请确保应用下载及时。 10. 本产品支持多种应用运行功能，使用时请确保应用运行正常。	产品简介 本产品是一款智能手表，具有多种功能，包括健康监测、运动追踪、社交互动、天气提醒、闹钟提醒、消息推送、应用下载、应用运行等。 产品特点 1. 健康监测：支持心率、血压、血氧饱和度等多种健康监测功能。 2. 运动追踪：支持多种运动模式，包括跑步、骑行、游泳等。 3. 社交互动：支持多种社交功能，包括微信、QQ、电话等。 4. 天气提醒：支持多种天气功能，包括天气预报、天气提醒等。 5. 闹钟提醒：支持多种闹钟功能，包括定时闹钟、智能闹钟等。 6. 消息推送：支持多种消息推送功能，包括短信、微信消息、QQ消息等。 7. 应用下载：支持多种应用下载功能，包括应用商店、应用市场等。 8. 应用运行：支持多种应用运行功能，包括应用运行、应用管理等。	产品规格 1. 尺寸：42mm x 42mm x 12mm 2. 重量：45g 3. 材质：不锈钢、铝合金、钛合金 4. 颜色：黑色、白色、金色、玫瑰金 5. 屏幕：1.4英寸 TFT-LCD 触摸屏 6. 分辨率：240 x 240 像素 7. 电池容量：200mAh 8. 充电时间：2小时 9. 待机时间：7天 10. 防水等级：IP68	产品使用 1. 开机：长按电源键3秒，屏幕亮起，进入开机界面。 2. 配对：打开手机蓝牙，搜索并配对智能手表。 3. 充电：将智能手表放入充电底座，连接电源适配器充电。 4. 运动：长按运动键，选择运动模式，开始运动。 5. 健康监测：长按健康监测键，选择健康监测功能，开始监测。 6. 社交互动：长按社交键，选择社交功能，进行社交互动。 7. 天气提醒：长按天气键，选择天气功能，查看天气提醒。 8. 闹钟提醒：长按闹钟键，选择闹钟功能，设置闹钟提醒。 9. 消息推送：长按消息键，选择消息推送功能，查看消息推送。 10. 应用下载：长按应用键，选择应用下载功能，下载应用。 11. 应用运行：长按应用键，选择应用运行功能，运行应用。	产品维护 1. 清洁：使用柔软的布擦拭智能手表表面，避免使用化学清洁剂。 2. 保养：定期对智能手表进行保养，包括更换电池、更换表带等。 3. 故障排除：如遇故障，请参考故障排除指南进行排查。 4. 保修：本产品享受一年保修服务，保修期内可免费维修。 5. 售后服务：如遇问题，请联系售后服务热线或在线客服。	产品配件 1. 智能手表 2. 充电底座 3. 充电线 4. 说明书 5. 保修卡	产品认证 1. CE认证 2. FCC认证 3. RoHS认证 4. PSE认证 5. BSMI认证 6. NCC认证 7. MIC认证 8. ENEC认证 9. SAA认证 10. TCB认证
USER MANUAL Smart Watch  Please read this manual carefully to use the product correctly.	Important Notes 1. This product is a smart watch. Please ensure sufficient battery level during use. 2. This product supports multiple sports modes. Please select the appropriate mode according to the actual situation during use. 3. This product supports multiple health monitoring functions. Please ensure accurate wear during use. 4. This product supports multiple social functions. Please ensure network connectivity during use. 5. This product supports multiple weather functions. Please ensure network connectivity during use. 6. This product supports multiple alarm functions. Please ensure you can wake up when the alarm rings. 7. This product supports multiple reminder functions. Please ensure timely reminders. 8. This product supports multiple message push functions. Please ensure timely message push. 9. This product supports multiple app download functions. Please ensure timely app download. 10. This product supports multiple app running functions. Please ensure normal app running.	Product Introduction This product is a smart watch with multiple functions, including health monitoring, sports tracking, social interaction, weather reminder, alarm reminder, message push, app download, app running, etc. Product Features 1. Health Monitoring: Supports heart rate, blood pressure, blood oxygen saturation, etc. 2. Sports Tracking: Supports multiple sports modes, including running, cycling, swimming, etc. 3. Social Interaction: Supports multiple social functions, including WeChat, QQ, phone, etc. 4. Weather Reminder: Supports multiple weather functions, including weather forecast, weather reminder, etc. 5. Alarm Reminder: Supports multiple alarm functions, including timer alarm, smart alarm, etc. 6. Message Push: Supports multiple message push functions, including SMS, WeChat messages, QQ messages, etc. 7. App Download: Supports multiple app download functions, including app store, app market, etc. 8. App Running: Supports multiple app running functions, including app running, app management, etc.	Product Specifications 1. Size: 42mm x 42mm x 12mm 2. Weight: 45g 3. Material: Stainless Steel, Aluminum Alloy, Titanium Alloy 4. Color: Black, White, Gold, Rose Gold 5. Screen: 1.4 inch TFT-LCD touch screen 6. Resolution: 240 x 240 pixels 7. Battery Capacity: 200mAh 8. Charging Time: 2 hours 9. Standby Time: 7 days 10. Waterproof Level: IP68	Product Usage 1. Power On: Press and hold the power button for 3 seconds, the screen will light up and enter the boot screen. 2. Pairing: Turn on Bluetooth on the phone, search and pair the smart watch. 3. Charging: Place the smart watch in the charging dock, connect the power adapter to charge. 4. Sports: Press and hold the sports button, select the sports mode, start sports. 5. Health Monitoring: Press and hold the health monitoring button, select the health monitoring function, start monitoring. 6. Social Interaction: Press and hold the social button, select the social function, interact socially. 7. Weather Reminder: Press and hold the weather button, select the weather function, view weather reminder. 8. Alarm Reminder: Press and hold the alarm button, select the alarm function, set alarm reminder. 9. Message Push: Press and hold the message button, select the message push function, view message push. 10. App Download: Press and hold the app button, select the app download function, download app. 11. App Running: Press and hold the app button, select the app running function, run app.	Product Maintenance 1. Cleaning: Use a soft cloth to wipe the smart watch surface, avoid using chemical cleaners. 2. Maintenance: Regularly maintain the smart watch, including battery replacement, strap replacement, etc. 3. Troubleshooting: If there is a problem, please refer to the troubleshooting guide for troubleshooting. 4. Warranty: This product enjoys a one-year warranty service. Free repair is provided within the warranty period. 5. After-sales Service: If there is a problem, please contact the after-sales service hotline or online customer service.	Product Accessories 1. Smart Watch 2. Charging Dock 3. Charging Cable 4. Manual 5. Warranty Card	Product Certification 1. CE Certification 2. FCC Certification 3. RoHS Certification 4. PSE Certification 5. BSMI Certification 6. NCC Certification 7. MIC Certification 8. ENEC Certification 9. SAA Certification 10. TCB Certification

FCC Statement

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

To assure continued compliance, any changes or modifications not expressly approved by the party.

Responsible for compliance could void the user's authority to operate this equipment. (Example- use only shielded interface cables when connecting to computer or peripheral devices).

This equipment complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

RF warning statement:

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.
The device can be used in portable exposure condition without restriction.